
Ik maak bezwaar tegen uw voornemen de jacht op de haas niet te openen in de provincies die voor 
de haas een dalende populatietrend tonen en de jacht op het konijn in alle provincies niet te openen 
omdat de populatie van het konijn landelijk een sterk dalende trend zou vertonen. 

Ik ben 21 en heb bewust gekozen mijn jachtakte te halen. Niet alleen omdat ik graag een stukje wild 
vlees eet maar omdat ik van de natuur hou en daar goed mee om wil gaan. In de jachtcursus doe je 
heel veel soortenkennis op en leert ook veel over de leefomgeving van dieren. Tijdens de hazen jacht 
schieten én sparen we bewust, we gaan voor duurzaamheid. We weten wat er in het veld loopt, we 
kennen de boeren die schade aan hun gewassen willen beperken en we bejagen predatoren zoals de 
vos en de kraai. Niet iedere vos of kraai hoeft dood maar als hun aantal in balans is is die van de haas 
en grondbroeders dat ook. Haal je de jacht weg dan verstoor je het hele samenspel. Hoe wij de jacht 
uitvoeren – en ik weet dat het overgrote deel van de jagers het zo doet – is de jacht geen factor die 
voor een dalende populatie zorgt als je het over zeg 10 jaar bekijkt.  

In ons jachtgebied hebben we geen konijnen maar enkele paralellen met hazen zullen er wel zijn. 
Ook hier is het in de hand houden van predatoren belangrijk. Daarnaast zal de omgeving van de 
konijn een rol spelen. Wij jagen langs de duinen en je ziet de vergrassing en de verstoring door 
mensen (meer wandel en fietspaden dus versnippering van de stukken en steeds meer mensen die 
buiten de paden lopen) in het duingebied. Het beheer is in handen van Landschap Noord-Holland en 
die lijken een passief beheer te hebben. Voor andere gebieden met een konijnenpopulatie geldt: 
Haal je de jacht weg dan zal de predatie door vossen, kraaien en verwilderde katten een grote druk 
op de konijnenstand geven. De vraag is of jagers nog gemotiveerd zijn al je het samenhangend 
geheel uit elkaar scheurt.  

Als jager sta ik helemaal achter de intentie soorten die een dalende populatietrend hebben te 
beschermen maar door de jacht erop te verbieden wordt het tegengestelde bereikt. Het is een 
gemakkelijke manier om aan de kamer of het (sentimentele) publiek te laten zien dat er ‘wat gedaan 
wordt’ maar alleen gezamenlijk actief natuurbeheer kan op langere termijn de kwaliteit van flora en 
fauna redden. 


